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Per qu� et vas apuntar al curs de l'Escola d'Of icis?

Fa quatre anys que estic vivint a Salt. Ni el meu pare ni el meu

germ� tenen feina i necessitem diners per poder tirar endavant la

fam�lia. A m�s, crec que l'agricultura ecol�gica �s un sector

emergent i vaig decidir apuntar-me al curs.

T'hi veus en un futur?

S�! Ho trobo molt interessant. M'agradaria muntar la meva pr�pia empresa d'agricultura ecol�gica. Havia estudiat

per ser zelador en centres hospitalaris i he fet pr�ctiques al Trueta, per� m'agrada m�s aix�. Al meu pa�s,

G�mbia, ja plantava blat de moro, cereals i altres prodcutes.

Com veus aquesta iniciativa a Salt?

�s excelálent. Hi ha hagut molta feina els darrers mesos. El solar estava molt brut i ple de deixalles perqu� hi

havia ve�ns que hi llan�aven tota mena de coses. Quan nosaltres hi vam entrar per netejar-lo, els residents van

deixar d'abocar-hi coses. I ara, f ins i tot n'hi ha algun que ens ajuda.
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